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Kyselyt:  
1. Jonna Viitala kysyi valtuuston kokousten 
streamausmahdollisuudesta yleisölle jatkossa 
2. Niina Kopola kysyi, voisiko kylien tontit saada kaupungin 
kotisivujen etusivulle  
3. Elisa Helander kysyi kyläneuvostojen tilanteesta 
 
Aloitteet:  
1.Perussuomalaisten valtuustoryhmä: Luottamushenkilön 
tiedonsaantioikeus 
2.Perusuomalaisten valtuustoryhmä: Tiedoksianto valtuustolle 
siirtoviemärihankkeen tilanteesta 
3.Keskustan valtuustoryhmä: Eläinlääkintähuollon riittävien 
resurssien varmistaminen 
 
 
 

  
 
 


